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Behandeling rekenkameronderzoek ‘Second opinion Woningbouwbeleid’: sneller en flexibel
Fractie Vragen Antwoorden
SP 1. Bij de aanbeveling “overweeg een vereveningsfonds” spreekt het college 

over  de mogelijkheid het te heroverwegen. Wat kunnen wij daar als raad 
van verwachten en op welke termijn?

Het is niet meer haalbaar een uitgewerkt voorstel ter 
besluitvorming aan deze raad voor te leggen.

Hart 1. Area geeft aan STEC aan niet te zijn betrokken bij het Actieplan. Hetgeen 
zij betreuren. U geeft in een reactie aan zich hierin niet te herkennen. Hoe 
zit het volgens u?

Area heeft aangegeven een actievere rol te ambiëren 
in de uitgangspunten en samenwerkingsvormen die in 
het actieplan werden opgenomen. Wij hebben 
aangegeven het actieplan als een strategiedocument 
voor de gemeente te zien. Area is, net als de andere 
woningcorporaties, tijdens het traject tot maken van het 
Actieplan een aantal keer geïnformeerd over de stand 
van zaken en heeft daar ook input op kunnen leveren. 
Voor de uitwerking van het actieplan gaan we actief de 
samenwerking met de woningcorporaties aan.


